

**Campbell Resources Inc.
MATERIAL CHANGE REPORT**

**BC Form 53-901F - *Securities Act* (British Columbia)
Form 27 - *Securities Act* (Alberta)
Form 25 - *Securities Act, 1988* (Saskatchewan)
Section 112 - *Securities Act* (Manitoba)
Form 27 - *Securities Act* (Ontario)
Section 76(2) - *Securities Act* (Newfoundland)
Form 27 - *Securities Act* (Nova Scotia)**

1. Reporting Issuer

Campbell Resources Inc. ("**Campbell**")

2. Date of Material Change

March 11, 2004

3. Publication of Material Change

Two press releases were issued on March 11, 2004. A copy of the press releases are annexed hereto as Schedule "A".

4. Summary of Material Change

Campbell announced that it has completed a private placement led by GMP Securities Ltd., including Westwind Partners Inc., Sprott Securities Inc., Haywood Securities Inc. and Maison Placements Canada Inc., of 10,310,500 units at \$0.80 per unit, for gross proceeds of \$8,248,400. Each Unit consists of one common share and one-half of one common share purchase warrant. Each whole common share purchase warrant is exercisable for one common share at a price of \$1.20 for a period of three (3) years from the date of closing.

5. Full Description of Material Change

Please refer to the press releases annexed hereto as Schedule "A" for a complete description of the change.

6. Confidentiality of Information

This report is not being filed on a confidential basis.

7. Omitted Information

Not applicable.

8. **Senior Officer**

Inquiries in respect of the material change referred to herein may be made to:

André Fortier
President and Chief Executive Officer
Campbell Resources Inc.
Tel.: (514) 875-9037
Fax: (514) 875-9764

9. **Statement of Senior Officer**

The foregoing accurately discloses the material change referred to herein.

DATED this 15th day of March, 2004.

(s) Michel Blouin

Michel Blouin
Secretary

SCHEDULE A



Campbell Resources Inc.

PRESS RELEASE

For immediate release

CAMPBELL RESOURCES INC. CLOSES PRIVATE PLACEMENT

Montreal, March 11, 2004 - Campbell Resources Inc. (TSX-CCH, OTCBB-CBLRF) announced today that it has closed the private placement (press release dated March 1, 2004) led by GMP Securities Ltd. and including Westwind Partners Inc., Sprott Securities Inc., Haywood Securities Inc. and Maison Placements Canada Inc., of 10,310,500 units at \$0.80 per unit, for gross proceeds of \$8,248,400. Each unit consists of one common share and one-half of one common share purchase warrant. Each whole common share purchase warrant is exercisable for one common share at \$1.20 per share for a period of three years.

The proceeds of this private placement will go towards the development of the Copper Rand 5000 project located in Chibougamau, Québec.

These securities have not been registered under the U.S. Securities Act of 1933, as amended. These securities may not be offered or sold in the United States absent registration or an applicable exemption from the registration requirements. This press release shall not constitute an offer to sell or the solicitation of an offer to buy, nor shall there be any sale of the securities in any State in which such offer, solicitation or sale would be unlawful.

- 30 -

Forward-Looking Statements

Certain information contained in this release contains "Forward-Looking Statements" within the meaning of the Private Securities Litigation Reform Act of 1995 and is subject to certain risks and uncertainties, including those "Risk Factors" set forth in the Campbell's current Annual Report on Form 20-F for the year ended December 31, 2002. Such factors include, but are not limited to: differences between estimated and actual mineral reserves and resources; changes to exploration, development and mining plans due to prudent reaction of management to ongoing exploration results, engineering and financial concerns; and fluctuations in the gold price which affect the profitability and mineral reserves and resources of Campbell. Readers are cautioned not to place undue reliance on these forward-looking statements, which speak only as of the date hereof. Campbell undertakes no obligation to release publicly any revisions to these forward-looking statements to reflect events or circumstances after the date hereof or to reflect unanticipated events or developments.

For more information :

Campbell Resources Inc.

André Fortier, President and Chief Executive Officer

Tel.: 514-875-9037

Fax: 514-875-9764

afortier@campbellresources.com

Renmark Financial Communications Inc.

Henri Perron, hperron@renmarkfinancial.com

John Boidman, jboidman@renmarkfinancial.com

Media : Colette Saulnier :

csaulnier@renmarkfinancial.com

Tel.: 514-939-3989

Fax: 514-939-3717

www.renmarkfinancial.com



Ressources Campbell inc.

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Pour diffusion immédiate

RESSOURCES CAMPBELL INC. ANNONCE LA CLÔTURE D'UN PLACEMENT PRIVÉ

MONTREAL, le 11 mars 2004 – Ressources Campbell inc. (TSX: CCH ; OTCBB: CBLRF) annonce la clôture du placement privé de 8 248 400\$, représentant 10 310 500 unités à un prix de 0,80 \$ l'unité, annoncé le 1^{er} mars dernier dirigé par GMP Securities Ltd. et incluant Westwind Partners Inc., Sprott Securities Inc., Haywood Securities Inc. et Maison Placements Canada Inc. agissant comme placeurs pour compte. Chaque unité se compose d'une action ordinaire et d'un demi bon de souscription. Chaque bon de souscription entier permettant à son détenteur d'acquérir une action ordinaire additionnelle à un prix de 1,20 \$ l'action pour une période de trois ans suivant la clôture du placement.

Le produit de ce financement permettra à la Société de poursuivre le développement du projet Copper Rand 5000 situé à Chibougamau au Québec.

Ces actions n'ont pas été enregistrées en vertu U.S. Securities Act of 1933, tel qu'amendé, et ne peuvent être offertes ou vendues aux États-Unis à moins d'un enregistrement ou d'une exemption aux obligations statutaires d'enregistrement. Ce communiqué de presse ne constitue ni une offre de vente ni une sollicitation à l'achat. La vente de ces actions est prohibée dans tous les États où cette offre, sollicitation ou vente serait illégale.

-30-

Énoncés de nature prospective :

Certaines informations contenues dans ce communiqué de presse renferment des " énoncés de nature prospective " au sens attribué à l'expression " forward looking statements " dans la loi des États-Unis intitulée Private Securities Litigation Reform Act of 1995, et comportent certains risques et incertitudes tels ceux présentés dans le rapport annuel de l'exercice terminé le 31 décembre 2002 de Ressources Campbell au formulaire 20F. Ces facteurs comprennent, mais sans s'y limiter, ce qui suit : tout écart entre les réserves estimatives et les réserves réelles de minerai; toute modification des programmes d'exploration, de mise en valeur et d'extraction minière découlant d'une réaction de prudence de la direction compte tenu des résultats d'exploration en cours, ou en raison de considération financières ou d'ingénierie; les fluctuations du prix de l'or qui ont une incidence sur la rentabilité et les réserves de minerai de Campbell. Le lecteur ne doit se fier indûment à ces énoncés de nature prospectives, qui ne sont valables qu'en date des présentes. Campbell affirme par les présentes n'avoir aucune obligation de mettre à jour ou de réviser tout énoncé de nature prospective, que ce soit à la suite de nouvelles informations, d'événements futurs ou autrement.

Pour plus d'information :

Ressources Campbell Inc.

André Fortier

Président et chef de la direction

Tel. : 514-875-9037

Fax : 514-875-9764

Courriel : afortier@campbellresources.com

Communications Financières Renmark inc.

Henri Perron, hperron@renmarkfinancial.com

John Boidman,

jboidman@renmarkfinancial.com

Média : Colette Saulnier :

csaulnier@renmarkfinancial.com

Tel.: 514-939-3989

Fax: 514-939-3717

www.renmarkfinancial.com